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BRMG-KPGiM-III.0012.15.2013 

 
Protokół Nr 57-15/2013 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 27 sierpnia 2013 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, 
w sali nr AP-1, Urząd Miejski, przy ul. Nowe Ogrody 8/12 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 57 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Następnie 
zaproponował wprowadzić do porządku obrad następujące projekty uchwał 
RMG: 
 

• Zmieniający uchwałę w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Zarządu Dróg i 
Zieleni w Gdańsku – jednostki budŜetowej do załatwiania indywidualnych 
spraw z zakresu administracji publicznej – druk nr 977. 

 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu i rozpatrywanie go w punkcie nr 1 a 
obecny punkt nr 1 staje się punktem nr 2? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 1, a obecny punkt nr 1 staje się punktem nr 2. 
 
• W sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale 

zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 962. 

 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.1.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 2.1. 
 

• W sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale 
zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska 
Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 971. 

 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.2.? 
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Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 2.2. 
 
• W sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierŜawy nieruchomości gruntowej zabudowanej oraz wyraŜenia 
woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Hala 
Gdańsk-Sopot Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 
– druk nr 975. 

 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.3.? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 2.3. 
 

• Zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk nr 979 wraz z 
autopoprawką. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.4.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 2.4. 
 
• Zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 

rok – druk nr 980 wraz z autopoprawką. 
 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.5? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 2.5. 
 

• W sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 972.( Hotel 
„Wolne Miasto”, ul. Św. Ducha 2) 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.6? 
 
Głosowanie: 
3 głosy za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 
Wobec powyŜszego głosowania ww. projekt uchwały nie wszedł pod obrady 
Komisji. Pismo do Przewodniczącego Rady Nr BRMG-KPGiM-III. 0012.16-
16.2013.EWD.236448 
 

• W sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 973.( Hotel 
„Wolne Miasto”, ul. Św. Ducha 2) 

 



 3

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.7? 
 
Głosowanie: 
3 głosy za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 
Wobec powyŜszego głosowania ww. projekt uchwały nie wszedł pod obrady 
Komisji. Pismo do Przewodniczącego Rady BRMG-KPGiM-III. 0012.16-
17.2013.EWD.236473 
 

• W sprawie wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 974.( Hotel 
„Wolne Miasto”, ul. Św. Ducha 2) 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 2.8? 
 

Głosowanie: 
3 głosy za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 
Wobec powyŜszego głosowania ww. projekt uchwały nie wszedł pod obrady 
Komisji. Pismo do Przewodniczącego Rady BRMG-KPGiM-III.0012.16-
18.2013.EWD.236478 
 
Są teŜ do wprowadzenia pod obrady dodatkowe wnioski Prezydenta: 

 

• Wniosek w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego zlokalizowanego 
przy ul. Długiej 30/31 w Gdańsku – na rzecz Fundacji Gdańskiej. 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 5.1? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 5.1. 

 

• Wniosek w sprawie dokonania zmiany po stronie najemcy w obowiązującej 
umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Brzozowej 15 w 
Gdańsku, polegającej na dopisaniu wspólnika - p. Adama Wickiego. Sprawa 
WGK.II.7152.1.84.2012.218223 z dnia 01 sierpnia 2013 roku. 
 

Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku w punkcie nr 5.2? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 5.2. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni koledzy. W związku z tym, Ŝe obywatelski projekt uchwały - druk 935 
wraz z autopoprawką na sesji w miesiącu czerwcu br. został skierowany ponownie 
do naszej Komisji, i w związku z tym, Ŝe otrzymaliśmy opinię prawną, o którą 
wystąpiliśmy do Przewodniczącego Rady, proponuję w punkcie 6, w sprawach 
wniesionych temat: 

• Stanowisko Komisji w sprawie obywatelskiego projektu uchwały w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na 
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których zamieszkują mieszkańcy wraz ze zmianami wniesionymi Uchwałą 
Nr XXXVII/793/13 Rady Miasta gdańska z dnia 22 kwietnia 2013 roku – 
druk nr 395 wraz z autopoprawką wniesioną 14 czerwca 2013 roku. 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. temat i będzie go 
rozpatrywała w punkcie nr 6. 
 
Następnie przewodniczący podał pod głosowanie przyjęcie następującego 
porządku obrad: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie upowaŜnienia 
Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki budŜetowej do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej – druk nr 977. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 

podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 955. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2.1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 

podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 962. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2.2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 

podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańska Infrastruktura wodociągowo – Kanalizacyjna Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 971. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2.3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości gruntowej 
zabudowanej oraz wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale 
zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku – druk nr 975. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2.4. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-204 – druk 
nr 979. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2.5. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 980. 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia 

lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Sienkiewicza 8 w Gdańsku – na rzecz 
Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych - 
Pomorski Zarząd Wojewódzki. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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4. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Zator Przytockiego 4 – na rzecz 
Związku Harcerstwa Rzeczypospolitej, Okręg Pomorski w Gdańsku. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
5. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia 

lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Jesionowej 10 – na rzecz Polskiego 
Związku Niewidomych, Okręg Pomorski w Gdańsku. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5.1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego 

uŜyczenia lokalu uŜytkowego zlokalizowanego przy ul. Długiej 30/31 w 
Gdańsku – na rzecz Fundacji Gdańskiej. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5.2. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po 

stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Brzozowej 15 w Gdańsku, polegającej na dopisaniu 
wspólnika - p. Adama Wickiego.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

• Stanowisko Komisji w sprawie obywatelskiego projektu uchwały w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na 
których zamieszkują mieszkańcy wraz ze zmianami wniesionymi Uchwała 
Nr XXXVII/793/13 Rady Miasta Gdańska z dnia 22 kwietnia 2013 roku – 
druk nr 395 wraz z autopoprawką wniesioną 14 czerwca 2013 roku. 

 
Porządek został przyjęty 4 głosami za- jednogłośnie. 

 
 

Punkt - 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie upowaŜnienia 
Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki budŜetowej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej – druk nr 977. Oryginał 
druku nr 977 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
29 sierpnia 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.211.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedział m.in., Ŝe w związku z tym, Ŝe 
zmiana ustawy o odpadach wykreśliła z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminach art. 6p, który mówił o tym, Ŝe wydaje się decyzje o wysokości zaległości w 
przypadku nie wpłacenia opłaty bądź płacenie w innej wysokości niŜ wykazana 
proponujemy wykreślić tą kompetencję dyrektora ZDiZ w zakresie określania w 
drodze decyzji wysokości zaległości z tytułu opłaty zagospodarowania odpadami 
komunalnymi. Przypomnę, Ŝe ten artykuł 6p był sprzeczny z ordynacją podatkową 
w tym sensie, ze podstawa do wydania tytułu wykonawczego jest deklaracja a nie 
decyzja. Stąd jest to jakby w pełni uzasadniona zmiana uchwały a przyczyną jest 
zmiana ustawy. 



 6

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG zmieniającej uchwałę w sprawie upowaŜnienia 
Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki budŜetowej do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej – druk nr 
977. 
 
Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 977. Opinia Nr 57-15/313/68/2013 

 
Punkt - 2 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk - Sopot spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 955. Oryginał 
druku nr 955 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
29 sierpnia 2013r.Sprawa: BRMG - S.0006.189.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Zanim przystąpiła do zreferowania przedmiotowego projektu uchwały powiedziała 
m.in., Ŝe druk nr 975 równieŜ dotyczy hali Gdańsk - Sopot i poprosiła, Ŝeby 
Komisja wysłuchała informacji na temat tych druków w tym punkcie.                                
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę bardzo. Jednak głosowanie tego projektu uchwały będzie w punkcie, który 
dotyczy druku 975, czyli w punkcie 2.3. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowe projekty uchwał, zawarte w drukach nr 955 i 975 
powiedziała m.in., Ŝe dokapitalizowanie spółki hala Gdańsk-Sopot, gdzie w 50% 
jesteśmy udziałowcami z miastem Sopot dotyczy zwiększenia moŜliwości potencjału 
hali, czyli zwiększenia wykonania inwestycji celem zwiększenia ilości miejsca na 
płycie głównej. Zwiększenia ilości odbywania mniejszych imprez poprzez 
wybudowanie tzw. kotar… 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Tak jak w Gdyni było? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. Jak są mniejsze po prostu imprezy, to bardzo często organizatorzy rezygnują z 
hali, poniewaŜ jest za duŜa i są za duŜe koszty. Za duŜo miejsc trzeba by oświetlać. 
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Te duŜe części są niewykorzystane i brakuje właśnie tych kotar. To są takie 
elementy, które pozwolą realizować w hali mniejsze imprezy. Czyli hala chce 
zrealizować takie pomniejsze inwestycje, które będą finansowane z Funduszu 
Jessica, czyli ze zwrotnych środków europejskich, niskooprocentowanych oraz ze 
środków własnych, a środki własne spółki będzie właśnie to dokapitalizowanie, o 
którym jest mowa w projekcie uchwały - druk nr 955. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Środki z budŜetu są z obydwu miast? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. Obydwa miasta przygotowują równocześnie takie same uchwały w zakresie 
dokapitalizowania. Jest to dokapitalizowanie na poziomie 1 milion 200 tysięcy 
złotych, Sopot juŜ taka uchwałę podjął. 
 
Drugi projekt uchwały- druk 975 stanowi o przedłuŜeniu, o wprowadzeniu prawa 
dzierŜawy na okres 30 lat, aportem do spółki, a wynika to z tego, czyli nastąpiłoby 
przedłuŜenie umowy z dzisiejszych 10 lat do 2050 roku, czyli o kolejne 30 lat, a 
wynika to z tego, ze hala przymierza się do inwestycji wokół terenu hali, a dotyczy 
to wybudowania powierzchni biurowych oraz hotelu, bo są inwestorzy. Czyli zostały 
przygotowane analizy przez firmy doradcze, które wskazują, Ŝe okres zwrotu 
nakładu na tego typu inwestycje wynosi circa do roku 2047. Stąd wynika okres 
przedłuŜenia umowy do roku 2050. I spółka chce się przymierzyć do tego typu 
inwestycji, Ŝeby zagospodarować teren wokół, bowiem taka inwestycja jak hotel, 
czy biura przy hali są potrzebne i wynika to z potrzeb juŜ zgłaszanych przez 
inwestorów. Stąd taka inicjatywa spółki, Ŝeby rozszerzyć te inwestycje, o których 
mówię. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Są inwestorzy, którzy chcą inwestować ze stopą zwrotu 35 lat? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. Jest dwóch inwestorów. Nie są jeszcze wybrani, ani jeden, ani drugi, bo 
dopiero było ogłoszone postępowanie. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Pani dyrektor mówiła o opracowaniu, które mówiło o roku 2047 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
 A w którym miejscu te inwestycje miałyby powstać? 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Na parkingu P-1. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. Na obecnym parkingu P-1. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
To będzie zmniejszony parking, ten VIP? 
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Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. To znaczy będą miejsca parkingowe podziemne i będą wspólnie miejsca 
wykorzystywane. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
To nie jest parking ogólnodostępny. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Rozumiem, Ŝe spółka nie będzie własnych pieniędzy wydawać na te inwestycje, 
tylko będą inwestorzy zewnętrzni? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Będzie to inwestycja partnerska.  
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
JeŜeli to są parkingi, tam z tyłu, na tzw. lipowskim, to będzie to po stronie 
Gdańska, czy Sopotu? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
To będzie raczej budowa bardziej po naszej stronie gdańskiej, tym niemniej jest 
współwłasność. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Parking P-12 jest przed ogrodzeniem i naleŜy do Gdańska, a za ogrodzeniem jest 
juŜ chyba część sopocka? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Myśmy parkingi wzięli na swoją stronę. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
No nie. Podział, granica jest w połowie hali. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Czy był robiony biznes plan do tej inwestycji, związanej z hotelem i biurem, czy są 
do tego jakieś załoŜenia? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Analizy były robione. Tak powiedziała pani dyrektor.  
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
W Gdyni zainwestowano 2 miliony w te ekrany. Okazało się, Ŝe zainwestowano dwa 
miliony w środki trwałe, i nie przyniosły Ŝadnych korzyści, wręcz powiększyły się 
koszty i są straty hali. 
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Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Wiadomo, Ŝe to nie jest wielki biznes plan dla tego przedsięwzięcia, ale są 
zrobione i przychody i koszty, z których wynika, oczywiście to są załoŜenia, z 
których wynika, Ŝe spółka ma szansę ściągnięcia tych małych imprez. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Ile musiałoby odbyć się imprez, Ŝeby był zwrot tych inwestycji? 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Okres spłaty „Jessiki” jest 2o lat i w tym okresie to się musi zwrócić, i w tym 
okresie to się zwraca. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Rozumiem. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
To nie jest inwestycja, która się zwróci w rok, czy dwa. Tym bardziej, ze na dzisiaj 
spółka jeszcze generuje straty, niewielkie straty, ale jednak straty. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 955. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 
– przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 955. Opinia Nr 57-15/314/69/2013 

 
Punkt – 2.1. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 962. Oryginał 
druku nr 962 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 
29 sierpnia 2013r. Sprawa: BRMG – S.0006.196.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe projekt uchwały 
dotyczy dokapitalizowania spółki Gdańskie Melioracje, gdzie jesteśmy 
jednoosobowym właścicielem udziałów na poziomie niespełna 350 tysięcy złotych, 
a dokapitalizowanie to ma dotyczyć poprawy jakości odwodnienia ulicy Bitwy 
Oliwskiej, w okolicy przystanku SKM Gdańsk śabianka. Chodzi o równoległe 
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wykonanie robót inwestycyjno-modernizacyjnych ze strony SKM i ze strony 
inwestora, który będzie równocześnie prowadzić to przedsięwzięcie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 962. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 962. Opinia Nr 57-
15/315/70/2013 

 
Punkt – 2.2 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańska Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 971. Oryginał druku nr 971 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 29 sierpnia 
2013r.Sprawa: BRMG - S.0006.205.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe projekt uchwały 
stanowi o dokapitalizowaniu naszej spółki jednoosobowej GIWK majątkiem o 
wysokości 1.947 tys. złotych, a majątek ten jest w postaci sieci kanalizacyjno- 
wodociągowych, a która została wybudowana przez inwestorów prywatnych. I w tej 
chwili celem uregulowania stanu własnościowego są przenoszone do GIWK. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Pani dyrektor zna lokalizacje? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Lokalizacje są wyszczególnione w załączniku do projektu uchwały. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Jak będzie kwestia przejęcia tego majątku, jak się będzie wiązała z naliczaniem 
kosztów amortyzacji od tego majątku, po przejęciu przez GIWK? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Od wartości, która została podana. 
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Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Czyli od wartości księgowej, przy odpisach amortyzacyjnych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję, przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Gdańska Infrastruktura Wodociągowo – Kanalizacyjna Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 971. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 971. Opinia Nr 57-
15/316/71/2013 
 

Punkt – 2.3 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości gruntowej 
zabudowanej oraz wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale 
zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku – druk nr 975. Oryginał druku nr 975 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 29 sierpnia 2013r. Sprawa: BRMG - 
S.0006.209.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Projekt został zreferowany w punkcie nr 2 porządku obrad. Odbyła się teŜ 
dyskusja. Nie ma pytań, więc przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości gruntowej 
zabudowanej oraz wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale 
zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Gdańsku – druk nr 975. 
Głosowanie: 
Komisja 4 glosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 975. Opinia Nr 57-15/317/72/2013 
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Punkt – 2.4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk 
nr 979+ autopoprawka. Oryginał druku nr 979 wraz z autopoprawką stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 29 sierpnia 2013r. 
Sprawa: BRMG - S.0006.213.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe druk ten jest z 
autopoprawką, poniewaŜ jest pewna zmiana dotycząca projektu modernizacji w 
obiektach uŜyteczności publicznej. W ramach kwoty 2, 5 miliona złotych 
dodatkowo są uwzględnione środki w wysokości 30 tysięcy złotych a rozstrzygnięcie 
przetargu dotyczącego przebudowy pomieszczeń trzeciego piętra i dobudowanie 
windy w budynku przy ul. Leczkowa, który naleŜy do Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie, i stąd jest ta autopoprawka. Ogólnie zmiany są w Powiatowym Urzędzie 
Pracy. Przez PUP jest realizowany nowy projekt dotyczący bezrobocia.  Ten projekt 
będzie realizowany w okresie dwóch lat. Nie jest to duŜa kwota, bo 3764 złote, ale 
poniewaŜ jest realizowany w okresie dwóch lat, stąd konieczność wprowadzenia do 
budŜetu. Wprowadzone są dwa przedsięwzięcia dotyczące adaptacji Centrum 
Hevelianum, z uwagi na przesunięcie terminu zakończenia realizacji inwestycji na 
rok 2014, muszą być wprowadzone te zadania do budŜetu tego roku i do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
 O dokapitalizowaniu spółki BioBaltica była mowa. W ciągu trzech lat mamy 
dokapitalizować spółkę w wysokości 400 tysięcy złotych. W roku 2013 w wysokości 
100 tysięcy złotych. Te środki i równieŜ środki miasta Gdyni i innych samorządów 
mają posłuŜyć wsparciu realizacji róŜnych projektów innowacyjnych zgłaszanych 
przez przedsiębiorców, przygotowanie tych projektów do przyszłej aplikacji w 
latach 2014-2020, Ŝeby w ten sposób wesprzeć innowacyjność na terenie Pomorza. 
 
 Następne z waŜnych przedsięwzięć, to wpisujemy do WPF budowę wybiegu i 
pawilonu dla lwów. Rozpoczynamy przedsięwzięcie w tym roku. Natomiast płatność 
faktur nastąpi w roku 2014, i z tego powodu wprowadzamy kwotę 4, 5 miliona 
złotych. Pierwszy etap został rozpoczęty, i zakończony w roku 2012. Wykonano 
roboty ziemne, ogrodzeniowe, utwardzono alejkę, a teraz będzie budowa tego 
obiektu.  
 
Hala widowiskowo-sportowa na granicy Gdańska i Sopotu. Mamy wspólnie z 
Sopotem rozterminowany dług wobec Banku Gospodarki śywnościowej. Z uwagi na 
to, Ŝe spadły stopy procentowe, to jest nasze mniejsze obciąŜenie z tego tytułu. 
Jest to kwota prawie 300 tysięcy złotych. I z tego samego tytułu, Ŝe spadły bardzo 
stopy procentowe, mamy mniejsze dokapitalizowanie spółki PGE Arena o kwotę 9 
milionów 400 tysięcy złotych. 
 
Gdański Projekt Komunikacji Miejskiej IIIC. W związku z tym, Ŝe przesunął się 
termin rozpatrywania projektu przez Urząd Marszałkowski, nie będzie w tym roku 
dofinansowania w formie dotacji, która przewidywaliśmy wcześniej, musimy 
zaangaŜować własne środki. I tak naprawdę przesuwamy realizację z roku 2015 i 
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2014 na rok 2013, i zwiększamy budŜet o 2, 3 miliona złotych. I to są te większe 
projekty w WPF, które są w zakresie działania państwa Komisji. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuje bardzo. Czy są pytania? 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Projekt IIIC, to jest Morena? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
GPKM III C, to jest Morena, ale przede wszystkim to jest komplementarny projekt z 
Pomorską Koleją Metropolitalną. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
To jest podstawowy projekt Morena, czy ta odnoga w stronę Bulońskiej? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Projekt podstawowy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – 
druk nr 979+ autopoprawka. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 979 wraz z autopoprawką. Opinia Nr 57-15/318/73/2013 

 
Punkt – 2.5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 980+ autopoprawka. Oryginał druku 
nr 980 wraz z autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 29 sierpnia 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.214.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe po analizie 
wykonania budŜetu za pierwsze półrocze dokonujemy rewizji budŜetu. Niestety nie 
będą wykonane dochody z podatku, PIT, ze sprzedaŜy mienia, które były wcześniej 
przewidziane. Natomiast mamy dodatkowe dochody z tytułu wieczystego 
uŜytkowania. Mamy dodatkowe dochody zrealizowane przez Zarząd Dróg i Zieleni. 
Refundacja wydatków ponoszonych w ramach programu „Maluch”, i równieŜ wpłaty 
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dokonywane przez inwestorów w związku z realizacją inwestycji dotyczącej 
przebudowy układu komunikacyjnego, czyli konkretnie teŜ GPKM w wysokości 2, 3 
miliona złotych. Mamy teŜ znaczące oszczędności po stronie wydatkowej 
dotyczącej obsługi długu. PoniewaŜ w miesiącu październiku tak naprawdę 
ubiegłego roku prognozowaliśmy obsługę długu. Wówczas według przewidywań było 
przyjęte oprocentowanie 4, 75, tak był przyjęty WIBOR. Obecnie WIBOR jest 
mniejszy, w związku z tym koszty obsługi naszego długu maleją o 25 milionów 
złotych. Właśnie te dodatkowe dochody i oszczędności związane z obsługa długu 
pozwalają doprowadzić do prawidłowego, przewidywanego wykonania, przede 
wszystkim dochodów z PIT i częściowo ze sprzedaŜy mienia. 
 
Jeśli chodzi o wydatki, w zakresie działania państwa Komisji, to tak jak juŜ 
mówiłam, tzn. w WPF zmniejszane są dwa przedsięwzięcia do realizacji w roku 
2013, a zwiększane w roku 2014. W Wydziale Skarbu zwiększamy środki na pokrycie 
wypłaty odszkodowań za grunty przejęte pod drogi. W Biurze Sportu przeznaczane 
są środki na działania promujące miasto Gdańsk, w tym za pośrednictwem 
transmisji telewizyjnych podczas sportowych rozgrywek piłki noŜnej, kwota milion 
złotych. I równieŜ przewidziane są środki w budŜecie, jako jedna składka, bo ¾ 
będzie musiała zapłacić spółka BIEG. JeŜeli nie zostanie uwzględniona kasacja 
dotycząca wyroku dla podwykonawcy, wyroku zasądzającego dla miasta wypłatę 
odszkodowania. Jest to Leszek Labiś, firma Mettrans, która była podwykonawcą 
WAKOZ-u. Leszek Labiś wystąpił z roszczeniem do miasta a nie do wykonawcy. 
Mimo, Ŝe miasto Gdańsk nie zaaprobowało tego podwykonawcy, to Sąd zasądził, 
stąd nasze wystąpienie z kasacją. Pan Labiś wystąpił o nadanie rygoru 
egzekucyjnego dla wyroku. Sąd się na to nie zgodził, więc świadczy to o tym, Ŝe 
jest szansa, Ŝe nie będziemy musieli płacić. Niemniej chcemy te środki 
zabezpieczyć w budŜecie, gdyby zbiorowa mądrość Sądu była jednak inna niŜ 
świadczą o tym nasze faktyczne dokumenty, z których wynika, Ŝe nie 
aprobowaliśmy tego podwykonawcy. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Jaka to jest kwota? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
W sumie do zabezpieczenia jest kwota w wysokości 7 milionów złotych plus 
odsetki. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska RMG zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 980+ autopoprawka. 
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Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 980 wraz z autopoprawką. Opinia Nr 57-15/319/74/2013 

 
Punkt - 3 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Sienkiewicza 8 w Gdańsku – na 
rzecz Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów 
Politycznych - Pomorski Zarząd Wojewódzki 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował przedmiotowy wniosek. Wniosek WGK.II.7152.1.81.2013.BW.208046 z 
dnia 25 lipca 2013 roku stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Sienkiewicza 8 w Gdańsku – na rzecz Związku 
Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych - 
Pomorski Zarząd Wojewódzki. 
 

Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego 
zlokalizowanego przy ul. Sienkiewicza 8 w Gdańsku – na rzecz Związku 
Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych - 
Pomorski Zarząd Wojewódzki – na okres kolejnych 2 lat. Opinia Nr 57-
15/320/75/2013 
 

Punkt - 4 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Zator Przytockiego 4 – na rzecz Związku 
Harcerstwa Rzeczypospolitej, Okręg Pomorski w Gdańsku 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował przedmiotowy wniosek.  Wniosek WGK.II.7152.1.79.2013.BW.208041 
z dnia 24 lipca 2013 roku stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Zator Przytockiego 4 – na rzecz Związku Harcerstwa 
Rzeczypospolitej, Okręg Pomorski w Gdańsku. 

 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Zator Przytockiego 4 – na rzecz Związku Harcerstwa 
Rzeczypospolitej, Okręg Pomorski w Gdańsku – na okres kolejnych 2 lat. Opinia 
Nr 57-15/321/76/2013 

 

Punkt – 5. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Jesionowej 10 – na rzecz Polskiego Związku 
Niewidomych, Okręg Pomorski w Gdańsku.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował przedmiotowy wniosek. Wniosek WGK.II.7152.1.82.2013.JM.213465 z 
dnia 31 lipca 2013 roku stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Jesionowej 10 – na rzecz Polskiego Związku 
Niewidomych, Okręg Pomorski w Gdańsku. 

 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Jesionowej 10 – na rzecz Polskiego Związku 
Niewidomych, Okręg Pomorski w Gdańsku – na okres kolejnych 2 lat. Opinia Nr 
57-15/322/77/2013 
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Punkt – 5.1. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia 
lokalu uŜytkowego zlokalizowanego przy ul. Długiej 30/31 w Gdańsku – na rzecz 
Fundacji Gdańskiej.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował przedmiotowy wniosek. Wniosek Nr 
WGK.II.7152.1.85.2013.MZ.234001 z dnia 26 sierpnia 2013 roku stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy ten lokal, to jest lokal po fryzjerze? 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie umiem w tej chwili odpowiedzieć. Jest to lokal za pocztą, idąc w stronę 
Długiego Targu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To jest lokal po fryzjerze, a z tego, co wiem ogłosili konkurs na ten lokal. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak. I wygrała firma „Pasibrzuch”. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Czy miasto znalazło juŜ lokal dla Fundacji Gdańskiej, bo musi się wyprowadzić z 
lokalu z budynku przy ul. Szerokiej? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tam jest więcej podmiotów, którym trzeba zapewnić lokal, tam było m.in. biuro 
poselskie. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Przy okazji pytam o lokal dla Fundacji Gdańskiej. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie wiem, aby sprawa była zakończona. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego 
zlokalizowanego przy ul. Długiej 30/31 w Gdańsku – na rzecz Fundacji 
Gdańskiej. 
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Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się 
- pozytywnie zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego zlokalizowanego przy ul. Długiej 30/31 w 
Gdańsku – na rzecz Fundacji Gdańskiej – na okres kolejnych dwóch lat. Opinia Nr 
57-15/323/78/2013 

 
Punkt – 5.2. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany 
po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Brzozowej 15 w Gdańsku, polegającej na dopisaniu 
wspólnika - p. Adama Wickiego.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował przedmiotowy wniosek. Wniosek WGK.II.7152.1.84.2013.JM.218223 z 
dnia 01 sierpnia 2013 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i poniewaŜ nie było głosów w dyskusji 
przeszedł do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Brzozowej 15 w Gdańsku.  
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za- jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Brzozowej 15 w Gdańsku, polegającej na dopisaniu wspólnika - p. Adama 
Wickiego. Opinia Nr 57-15/324/79/2013 
 

Punkt - 6 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Stanowisko Komisji w sprawie obywatelskiego projektu uchwały w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy wraz ze zmianami wniesionymi Uchwała Nr XXXVII/793/13 Rady 
Miasta gdańska z dnia 22 kwietnia 2013 roku – druk nr 395 wraz z 
autopoprawką wniesioną 14 czerwca 2013 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.169.2013 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Wszyscy członkowie Komisji dostali opinię prawną, sporządzoną przez radcę 
prawnego Biura Rady Miasta Gdańska. W opinii jest napisane, Ŝe projekt uchwały 
zawiera błędy formalno- prawne i merytoryczne. Opinia prawna stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 

Nie będę ich szczegółowo przytaczał, bo kaŜdy z państwa otrzymał opinię. Dla 
informacji powiem, Ŝe Komisja Strategii i BudŜetu Rady Miasta Gdańska w dniu 
wczorajszym odstąpiła od opiniowania tego projektu uchwały. 
 

Wobec powyŜszego wnoszę, aby Komisja odstąpiła od opiniowania tej uchwały z 
powodu błędów formalno - prawnych i merytorycznych obywatelskiego projektu 
uchwały wraz z autopoprawką. 
 

Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Rozumiem, Ŝe Rada Miasta nie moŜe przyjąć uchwały, która zawiera błędy prawne. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
No nie moŜemy przyjąć i opiniować uchwały takiej, jaka została złoŜona, bo 
zawiera błędy formalno-prawne i merytoryczne. 
 

Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Rada nie moŜe działać nielegalnie. 
 

Pan Krzysztof Dzienis, Grupa Obywatelska 
Nie dostałem opinii prawnej do zapoznania się. Przedstawiciele grupy 
obywatelskiej, (którzy składali projekt uchwały) są na wyjeździe poza Gdańskiem. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
My panu przekazujemy tę opinię prawną, nie widzę problemu. 
Przystępujemy do głosowania o odstąpieniu od opiniowania. 
 

Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Komisja Strategii i BudŜetu odstąpiła od opiniowania bez głosowania. 
 

Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Gdybyśmy mieli odstąpić od opiniowania bez głosowania, to powinien być 
zmieniony porządek dzienny obrad Komisji, bo w porządku jest stanowisko Komisji 
do projektu uchwały. Teraz musi pan przewodniczący zaproponować treść 
stanowiska. 
 

Ustalenia: Stanowisko Komisji  
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Zaproponowałem stanowisko, Ŝe Komisja, po zapoznaniu się z opinią prawną, 
sporządzoną przez pana Andrzeja Bodakowskiego, radcę prawnego Biura Rady 
Miasta Gdańska do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką postanowiła 
odstąpić od opiniowania przedmiotowego projektu uchwały z uwagi na błędy 
formalno - prawne i merytoryczne. 
Kto z Państwa jest za takim stanowiskiem? 
Głosowanie: 
PowyŜsze stanowisko zostało przyjęte 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 
głosach wstrzymujących się. Stanowisko Nr 57-15/4/3/2013 
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Pan Krzysztof Dzienis, Grupa Obywatelska 
Państwo odstąpili od opiniowania tego projektu, macie do tego prawo. Natomiast 
problem jest to, Ŝe sprawa śmieciowa nie jest rozwiązana tak, jak powinna być. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zgłasza się do głosu pan dyrektor Skuras. Czy chciałby pan coś dodać? 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mogę skomentować opinię, jeśli państwo chcecie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę skomentować opinię. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Szanowni państwo radni. Opinia stwierdziła. Po pierwsze, Ŝe: grupa inicjatywna 
jest ciałem nieformalnym. Po drugie stwierdziła, Ŝe nie ma umocowania osób, 
których podpisy znalazły się pod wnioskiem o moŜliwości wprowadzania dalszych 
zmian w tej uchwale. No i, w tej części pierwszej, Ŝe Rady Miasta Gdańska nie 
obowiązuje regulamin Sejmu Rzeczypospolitej, na co powoływali się wnioskodawcy, 
co do moŜliwości wprowadzania zmian poprzez to samo ciało, Ŝe tak powiem 
nieformalne, które złoŜyło wniosek, na zasadzie domyślnej, Ŝe skoro mieszkańcy 
podpisali wniosek za uchwałą, to domyślnie dali teŜ prawo do zmiany tego projektu 
uchwały. To jest po prostu nieprawda. Takie kompetencje dotyczą posłów, 
senatorów, ale nie radnych miasta Gdańska. 
 
To nie jest do dyskusji, to jest jakby skomentowanie opinii, bo pan się z nią nie 
zapoznał. 
 
Pan Krzysztof Dzienis, Grupa Obywatelska 
Jak na razie nie zgadzam się z nią, akurat, dlatego, Ŝe nie ma nic w przepisach na 
ten temat. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Panowie. Proszę nie dyskutować. Członkowie Komisji mają jeszcze dwie inne 
Komisje, a mamy jeszcze do podjęcia jeden wniosek. Głos ma pan dyrektor Skuras. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Kolejna rzecz, to jest to, Ŝe propozycja jest, Ŝeby uchwała weszła z mocą 
wsteczną. Jest to, Ŝe tak powiem zmiana normalnego trybu wejścia w Ŝycie w 
terminie 14 dni od publikacji. Państwo nie wykazali przyczyn istotnych z punktu 
widzenia interesu państwa, aby ten termin przyspieszać. 
 
Kolejna uwaga, która tu się znalazła, to jest taka, Ŝe uchwała nie precyzuje, Ŝe 
gdyby weszła w Ŝycie, jak miałoby nastąpić rozliczenie dotychczasowych wpłat, 
zarówno w zakresie nadpłat, jak i niedopłat. 
 
Kolejna rzecz. Opinia stwierdza, Ŝe zobowiązanie prezydenta do prawidłowego 
zorganizowania systemu gospodarki odpadami jest niezgodne z przepisami prawa i 
nieprecyzyjne. W związku z tym trudno, Ŝe tak powiem narzucić taki obowiązek, 
który jest nieprecyzyjny. 
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Dalej opinia mówi o tym, Ŝe zwolnienia podmiotowe, które były proponowane 
pierwotnie. Tam państwo w autopoprawce tego juŜ nie mają, ale jak juŜ mówiłem 
na początku opinia prawna odbiera prawo składania autopoprawek, Ŝe te 
zwolnienia podmiotowe są niezgodne z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w 
mieście. I to są jakby najwaŜniejsze elementy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zwolnienia podmiotowe. Tu chodziło o zwolnienie z opłat za śmieci za trzecie i 
następne dziecko. Zwolnień podmiotowych wprowadzać nie moŜna, bo byłyby 
niezgodne z ustawą. To tyle na temat projektu. Stanowisko Komisja przegłosowała. 
Natomiast uwaŜam, Ŝe jako Komisja powinniśmy wystosować wniosek do Pana 
Prezydenta, Ŝe po pół roku obowiązywania uchwały, a nawet w ciągu tego pół roku, 
po analizach nawet trzymiesięcznych pomyślał nad wnioskiem. Po pierwsze jak 
obniŜyć opłaty za śmieci gospodarstwom jednoosobowym, tym ludziom starszym, 
którzy nie zgadzają się z taką opłatą. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Zanim przejdziemy do głosowania, Panie przewodniczący proszę o głos. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę bardzo. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Wysoka Komisjo. Panie Przewodniczący. 
Pan Krzysztof Dzienis winien wiedzieć, skąd się bierze takie stanowisko Komisji. 
KaŜdy projekt obywatelskiej uchwały, w myśl prawa przyjętego w Radzie Miasta 
Gdańska powinien mieć pozytywną opinię radcy prawnego, czyli opinię prawną. 
Takiej opinii prawnej ta uchwała nie uzyskała. I z przyczyn formalnych Komisja 
nasza nie moŜe wydać pozytywnej opinii o uchwale ze względu na brak formalnej 
opinii prawnej, bez względu na to, co w niej się zawarło.  
 
I rozumiem to w ten sposób Panie Przewodniczący, Ŝe Przewodniczący Rady Miasta 
najprawdopodobniej nie moŜe wprowadzić takiej uchwały do porządku sesji, która 
nie ma pozytywnej opinii prawnej. Rozumiem, Ŝe Pan Przewodniczący nie powinien 
zaproponować tego do porządku, i nie wymaga to głosowania Rady Miasta. Czyli 
powróciły te same argumenty, które były na poprzedniej sesji, które padły, Ŝe 
autopoprawka nie moŜe być wniesiona przez podmiot nieuprawniony itd.itd., co 
było szeroko komentowane. Stąd zrozumiałem, Ŝe takie stanowisko Komisji, to jest 
juŜ kwestia formalna. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dlatego Ŝeśmy wystąpili do Przewodniczącego Rady Pana Bogdana Oleszka z 
wnioskiem, Ŝeby wystąpił o opinię prawną do tego projektu i autopoprawki. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Komisja była zobowiązana, Ŝeby przyjąć stanowisko w tej sprawie. Natomiast 
innego stanowiska Komisja przyjąć nie moŜe, tak mi się wydaje. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Tak właśnie jest, dlatego zaproponowałem i przyjęliśmy stanowisko, Ŝe 
odstępujemy od opiniowania obywatelskiego projektu uchwały ze względu na błędy 
formalno- prawne i merytoryczne w uchwale i autopoprawce. 
 
Natomiast zgłaszam wniosek i chciałbym, Ŝeby Komisja go przegłosowała do 
Prezydenta Miasta Gdańska o to, Ŝeby rozpatrzył propozycję zmiany opłat dla 
gospodarstw jednoosobowych? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Powinniśmy lepiej przygotować ten wniosek. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Mógłbym uzupełnić ten wniosek? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę bardzo. Uzupełnijcie, dodajcie i przegłosujemy. PrzecieŜ ten wniosek jest 
jasny, Ŝeby w międzyczasie zrobił analizę i przedstawił informację na temat 
wdraŜania uchwały i przedstawił, czy moŜe zmienić opłaty dla rodzin 
jednoosobowych. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
O przedstawienie przez Prezydenta raportu z wdraŜania nowych regulacji, 
poniewaŜ napotykały one na róŜne przeszkody. Raport, na przykład po kwartale 
wdraŜania uchwały. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Kwestia jest tego, jak daleko Pan Przewodniczący chce pójść, Ŝeby zasugerować 
Prezydentowi zmianę systemu? 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Tak, po weryfikacji np. trzymiesięcznej, najpóźniej po półrocznej, ale po trzech 
miesiącach wdraŜania juŜ mniej więcej będzie wiedział. 
Dobrze. Zgadzam się z wami. Wniosek przygotujemy i przegłosujemy na 
najbliŜszym posiedzeniu Komisji. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Najlepiej po pół roku. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale po trzech miesiącach moŜecie dać nam juŜ jakieś dane, bo po pierwszym 
miesiącu juŜ jakieś dane są. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
System się wdraŜa. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Panie dyrektorze. Za trzy miesiące juŜ będzie wdroŜony. 
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Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Będzie łatwiej dawać informacje kwartalne, kiedy system będzie juŜ w pełni 
wdroŜony. On będzie w pełni wdroŜony w czwartym kwartale. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Chciałbym teŜ, Ŝebyśmy zwrócili uwagę na te podmioty gospodarcze, których jest 
duŜo więcej niŜ Ŝeście przewidywali przy planowaniu finansowym. I to będzie 
bodziec do obniŜenia opłat. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Za pierwszy kwartał dane będą przekłamane, bo nie ma kompletu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale byśmy chcieli to mniej więcej juŜ wiedzieć.  
Dziękują bardzo. Porządek obrad został wyczerpany, innych spraw nie ma, 
zamykam posiedzenie Komisji.  
 
Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16.30. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik 

 
 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska  
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Opinie i inne sprawy podjęte przez Komisję na posiedzeniu: 
 

 
BRMG-KPGiM-III. 0012.16-9.2013.EWD.236156 
Sprawa: BRMG - S.0006.211.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/313/68/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
upowaŜnienia Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki 
budŜetowej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej – druk nr 977. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Dimitrisa T. Skurasa, Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 977. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-10.2013.EWD.236247 
Sprawa: BRMG - S.0006.189.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/314/69/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia woli 
objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk-
Sopot spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku                 
– druk nr 955. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej, Komisja 4 
głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, 
zawarty w druku nr 955. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-11.2013.EWD.236306 
Sprawa: BRMG - S.0006.196.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/315/70/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia woli 
objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gdańskie 
Melioracje Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku          
– druk nr 962. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej,                 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 962. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-12.2013.EWD.236329 
Sprawa: BRMG - S.0006.205.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/316/71/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia woli 
objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura Wodociągowo – 
Kanalizacyjna Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku              
– druk nr 971. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, 
zawarty w druku nr 971. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-13.2013.EWD.236338 
Sprawa: BRMG - S.0006.209.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/317/72/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia zgody na 
odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierŜawy nieruchomości 
gruntowej zabudowanej oraz wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym 
kapitale zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 975. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej, Komisja 4 
glosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, 
zawarty w druku nr 975. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-14.2013.EWD.236389 
Sprawa: BRMG - S.0006.213.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/318/73/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG zmieniający uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-
204 – druk nr 979+ autopoprawka. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Teresę Blacharską, Skarbnika Miasta Gdańska oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach 
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 979 
wraz z autopoprawką. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska 
Skarbnik Miasta Gdańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 30

BRMG-KPGiM-III. 0012.16-15.2013.EWD.236408 
Sprawa: BRMG - S.0006.214.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/319/74/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 980+ autopoprawka. 

======================================================= 

 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią Teresę Blacharską, Skarbnika Miasta Gdańska, Komisja 5 głosami 
za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się- przyjęła 
i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 980 wraz z autopoprawką. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska 
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-16.2013.EWD.236448 
Sprawa: BRMG - S.0006.206.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 
Dot. projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia opinii o 

lokalizacji kasyna gry – druk nr 972.  

======================================================= 

 
 
           Uprzejmie informuję Pana Przewodniczącego, Ŝe przedmiotowy 
projekt uchwały RMG – druk nr 972 nie został wprowadzony pod obrady 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska w dniu 27 
sierpnia 2013 roku. 
 
Głosowanie za wprowadzeniem ww. projektu uchwały pod obrady Komisji 
przebiegło w sposób następujący: 3 głosy za, 1 głos przeciwny, 0 głosów 
wstrzymujących się. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-17.2013.EWD.236473 
Sprawa: BRMG - S.0006.207.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 
Dot. projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia opinii o 

lokalizacji kasyna gry – druk nr 973.  

======================================================= 

 
 
           Uprzejmie informuję Pana Przewodniczącego, Ŝe przedmiotowy 
projekt uchwały RMG – druk nr 973 nie został wprowadzony pod obrady 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska w dniu 27 
sierpnia 2013 roku. 
 
Głosowanie za wprowadzeniem ww. projektu uchwały pod obrady Komisji 
przebiegło w sposób następujący: 3 głosy za, 1 głos przeciwny, 0 głosów 
wstrzymujących się. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-18.2013.EWD.236478 
Sprawa: BRMG - S.0006.208.2013 
 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 
 
Dot. projektu uchwały Rady Miasta Gdańska RMG w sprawie wyraŜenia opinii o 

lokalizacji kasyna gry – druk nr 974.  

======================================================= 

 
 
           Uprzejmie informuję Pana Przewodniczącego, Ŝe przedmiotowy 
projekt uchwały RMG – druk nr 974 nie został wprowadzony pod obrady 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska w dniu 27 
sierpnia 2013 roku. 
 
Głosowanie za wprowadzeniem ww. projektu uchwały pod obrady Komisji 
przebiegło w sposób następujący: 3 głosy za, 2 głosy przeciwne, 0 głosów 
wstrzymujących się. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III.0012.16-19.2013. (wch.:16-3.2013) EWD.236548 
 
Sprawa WGK.II.7152.1.81.2013.BW.208046 
z dnia 25 lipca 2013 roku. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 

Opinia Nr 57-15/320/75/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Sienkiewicza 8 w Gdańsku – na rzecz 
Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów 
Politycznych - Pomorski Zarząd Wojewódzki. 

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Dimitrisa T. Skurasa, Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego zlokalizowanego przy ul. Sienkiewicza 8 w Gdańsku – na 
rzecz Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych 
Więźniów Politycznych - Pomorski Zarząd Wojewódzki – na okres 
kolejnych 2 lat. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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BRMG-KPGiM-III.0012.16-20.2013. (wch.:16-4.2013) EWD.236572 
 
Sprawa WGK.II.7152.1.79.2013.BW.208041 
z dnia 24 lipca 2013 roku. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/321/76/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Zator Przytockiego 4 – na rzecz Związku 
Harcerstwa Rzeczypospolitej, Okręg Pomorski w Gdańsku. 

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Dimitrisa T. Skurasa, Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Zator Przytockiego 4 – na rzecz 
Związku Harcerstwa Rzeczypospolitej, Okręg Pomorski w Gdańsku – na 
okres kolejnych 2 lat. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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BRMG-KPGiM-III.0012.16-21.2013. (wch.:16-5.2013) EWD.236596 
 
Sprawa WGK.II.7152.1.82.2013.JM.213465 
z dnia 31 lipca 2013 roku. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/322/77/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Jesionowej 10 – na rzecz Polskiego 
Związku Niewidomych, Okręg Pomorski w Gdańsku. 

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Dimitrisa T. Skurasa, Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Jesionowej 10 – na rzecz 
Polskiego Związku Niewidomych, Okręg Pomorski w Gdańsku – na okres 
kolejnych 2 lat. 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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BRMG-KPGiM-III.0012.16-22.2013. (wch.:16-8.2013) EWD.236653 
 
Sprawa WGK.II.7152.1.85.2013.MZ.234001 
z dnia 26 sierpnia 2013 roku. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/323/78/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu 
uŜytkowego zlokalizowanego przy ul. Długiej 30/31 w Gdańsku  – na rzecz  
Fundacji Gdańskiej. 

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Dimitrisa T. Skurasa, Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 3 głosach 
wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała wniosek Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego 
zlokalizowanego przy ul. Długiej 30/31 w Gdańsku  – na rzecz  Fundacji 
Gdańskiej – na okres kolejnych dwóch lat. 

 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
 

 
 
 



 38

BRMG-KPGiM-III.0012.16-23.2013. (wch.:16-6.2013) EWD.236673 
 
Sprawa WGK.II.7152.1.84.2013.JM.218223 
z dnia 01 sierpnia 2013 roku. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 57-15/324/79/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego 
przy ul. Brzozowej 15 w Gdańsku.  

====================================================== 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Dimitrisa T. Skurasa, Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Komisja 7 głosami za- jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Brzozowej 15 w Gdańsku, polegającej na  
dopisaniu wspólnika - p. Adama Wickiego.  
  

 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.16-24.2013.EWD.236752 
Sprawa: BRMG - S.0006.169.2013 

 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Stanowisko Nr 57-15/4/3/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 27 sierpnia 2013 roku 
 
 
do obywatelskiego projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXV/745/13 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 28 lutego 2013 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy wraz ze zmianami wniesionymi 
Uchwałą Nr XXXVII/793/13 Rady Miasta Gdańska z dnia 22 kwietnia 2013 r.                               
– druk nr 935 wraz z autopoprawką przekazaną 14 czerwca 2013r.  
 
 
 
              Komisja, po zapoznaniu się z opinią prawną, sporządzoną 
przez pana Andrzeja Bodakowskiego, radcę prawnego Biura Rady Miasta 
Gdańska do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką postanowiła 
odstąpić od opiniowania przedmiotowego projektu uchwały z uwagi na 
błędy formalno - prawne i merytoryczne. 
 
PowyŜsze stanowisko zostało przyjęte 5 głosami za, przy 0 głosach 
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
Do wiadomości: 
Pan Maciej Lisicki 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 
 

 


